

Vous avez le droit de vous plaindre au sujet de la conduite de chaque officier de police et membre du personnel ainsi que du service que vous avez reçu de notre part si vous les estimez inférieurs à la norme attendue.

You have the right to complain about the conduct of individual Police officers and staff members and about the service you have received from us if you feel this fell below the expected standard.



www.gwent.police.uk

Pour ce faire, veuillez vous reporter à notre site www.gwent.police.uk et consulter les pages de contact.

To do this, please visit our website www.gwent.police.uk and go to our contact pages.

Si vous ne parlez pas anglais ou si vous avez besoin d'aide pour déposer une plainte, veuillez envoyer un courriel à notre département des normes professionnelles psd@gwent.pnn.police.uk.

If you do not speak English, or need language assistance to make your complaint, please email our Professional Standards Department at psd@gwent.pnn.police.uk